



Form EL17(A)

## **NOTICE OF NOMINATION FOR OFFICE**

---

*Municipal Elections Act, 1996 (s.32)*

### **2022 MUNICIPAL ELECTION**

**NOTICE** is hereby given to the Municipal Electors in  
**THE CORPORATION OF THE CITY OF SARNIA**

Nominations in The Corporation of the City of Sarnia for the offices of:

**MAYOR (1)**

**CITY & COUNTY COUNCILLOR (4)**

**CITY COUNCILLOR (4)**

**TRUSTEE, LAMBTON KENT DISTRICT SCHOOL BOARD (3)**

(English Public School Electors)

Representing the City of Sarnia and Village of Point Edward.

**TRUSTEE, ST. CLAIR CATHOLIC DISTRICT SCHOOL BOARD (2)**

(English Separate School Electors)

Representing the City of Sarnia and Village of Point Edward.

**TRUSTEE, CONSEIL SCOLAIRE VIAMONDE (1)**

(French Public School Board)

Representing the Municipality of Chatham-Kent and Municipalities in the Counties of Elgin, Haldimand, Lambton, Norfolk and Oxford.

**TRUSTEE, CONSEIL SCOLAIRE CATHOLIQUE PROVIDENCE (1)**

(French Separate School Board)

Representing Municipalities in the Counties of Bruce, Grey, Huron, Lambton and Perth.

may be made by completing and filing in the Office of the City Clerk, nominations in the prescribed form and accompanied by the prescribed nomination filing fee of \$200 for the Head of Council and \$100 for all other offices. The filing fee is payable to the Corporation of the City of Sarnia by debit, cash, certified cheque, or money order.

Nominations shall be filed in person or by an agent during regular business hours between May 2, 2022, and August 18, 2022, and between 9:00 am and 2:00 pm on August 19, 2022 (Nomination Day).



## Form EL17(A)

In the event there are an insufficient number of certified candidates to fill all positions available, nominations will be reopened for the vacant positions only on Wednesday, August 24, 2022, between the hours of 9:00 am and 2:00 pm and such additional nominations, if required, may be filed in the Office of the City Clerk.

### **UN AVIS** est par les présentes donné aux électeurs municipaux de **LA CORPORATION DE LA VILLE DE SARNIA**

Candidatures à la Corporation de la ville de Sarnia pour les bureaux de :

#### **CONSEILLER, CONSEIL SCOLAIRE VIAMONDE (1)**

(Conseil des écoles publiques de langue française)

Représentant la municipalité de Chatham-Kent et les municipalités des comtés d'Elgin, Haldimand, Lambton, Norfolk et Oxford.

#### **CONSEILLER, CONSEIL SCOLAIRE CATHOLIQUE PROVIDENCE (1)**

(Conseil des écoles séparées de langue française)

Représentant les municipalités des comtés de Bruce, Grey, Huron, Lambton et Perth.

Peuvent être soumises en complétant et déposant auprès de la Direction du greffe de la ville, les candidatures en la forme prescrite et accompagnées de la taxe de dépôt de candidature prescrite de 100 \$. La taxe de dépôt est payable à la Corporation de la ville de Sarnia par débit, en espèces, par chèque certifié ou par mandat. Les candidatures doivent être déposées en personne ou par un agent pendant les heures normales d'ouverture entre le 2 mai 2022 et le 18 août 2022 et entre 9 h 00 et 14 h 00 le 19 août 2022 (jour des nominations). Si le nombre de candidats certifiés est insuffisant pour occuper tous les postes disponibles, les candidatures seront à nouveau ouvertes pour les postes vacants uniquement le mercredi 24 août 2022, entre 9 h 00 et 14 h 00. Ces candidatures supplémentaires, le cas échéant, pourront être déposées auprès de la Direction du greffe de la ville.

Dated this 25 day of April, 2022

Amy Burkhart, City Clerk  
Office of the City Clerk  
255 Christina Street North  
Sarnia, Ontario